



The Hakujuken provides lodgings for the Eiheiji Gate Area Rebuilding Project, which is being furthered by Daihonzan Eiheiji Temple, Fukui Prefecture, and Eiheiji Town. With the concept of a hotel that is a cross between a Japanese inn and a temple lodging, guests can enjoy experiencing the true world of Zen. Inside the building made from "Eiheiji cedars" from the temple, the "Zen Concierges"\* are present full time to guide and support guests in their experience of Zen.

At the restaurant with a view of the vast mountains outside Eiheiji, chefs prepare local delicacies into the finest Washoku, with Buddhist vegetarian cuisine overseen by the temple.

With the alluring history and culture of Zen found in Daihonzan Eiheiji Temple, guests will experience a splendor and warmth like no other at the Hakujuken.

\*The Zen Concierges work as a connection between guests and Daihonzan Eiheiji Temple, offering general information on the temple and support of guests' Zen experience at the Hakujuken.

- 18 Japanese-style rooms (40 square meters, 4-person capacity)
  - Total capacity: 72 persons maximum
  - 1 restaurant (66 seats), Grand communal bath, activity room, store, library
- Check-in: 2:00 pm, check-out: 10:00 am

#### For reservations or inquiries

Hakujuken business preparation office: +81-776-63-1188  
(Weekdays 8:30 am to 5:00 pm)  
〒910-1294 Shihi, Eiheiji-cho, Yoshida-gun, Fukui-ken  
(Inside Daihonzan Eiheiji Temple)

#### Access

6-1 Shihi, Eiheiji-cho, Yoshida-gun, Fukui-ken

#### Train, bus

13 minutes by Keifuku Bus bound for Eifukuji (13-minute ride) from Echizen Railway Katsuyama Eiheiji Line "Eiheijiguchi Station," followed by a 3-minute walk.

Or 30 minutes by Keifuku Bus "Eiheiji Liner" from Fukui Station East Exit, followed by a 3-minute walk.

#### Car

5 km (an approximately 10-minute drive) from the Eiheiji Sando Interchange on the Chubu Jukan Highway.

Free parking is available for staying guests.

#### ●2019 accomodation rates, for one night with 2 meals, tax not included

Guests per room:	2	3	4	young children's rate	
Basic charges	¥18,000	¥16,000	¥14,000	¥11,200	¥8,000
On-season	¥22,000	¥20,000	¥18,000	¥14,000	¥10,000
Top season	¥25,000	¥23,000	¥21,000	¥16,100	¥11,500

On season: July 27th to August 25th (excluding top season), Saturdays and three-day weekends from August 31st to November 30th, December 28th to 30th

Top season: August 3rd, August 10th to 17th, August 24th, December 31st. Young children are counted from age 3 and older.

Reservations: Beginning mid-March

Official site: <https://www.hakujuken-eiheiji.jp/>

## 特邀禅师 治愈心灵的体验旅馆 永平寺 亲禅旅馆 柏树关。

### 2019年7月26日(周五)对外开放(预定)

柏树关旅馆承担着大本营山永平寺和福井县、永平寺町3方正在推进【永平寺门前重建计划】中承载八方游客的重任。以“位于旅馆和旅社中间的住宿设施”为概念，可以在舒适的环境中体验禅的世界。从永平寺地基内分切出来的使用【永平寺杉】打造而成的设施内常驻有【特邀禅师\*】，面对住宿的客人进行禅的介绍，并设有禅学体验项目。

在可以眺望永平寺雄伟大山的餐厅内，可以品尝到使用当地福井的山珍海味的正宗和食，以及永平寺的特选料理。

游客可尽情享受大本山永平寺充满魅力的历史、禅文化、以及只有在柏树关才能感受到的庄严而温馨的款待。

\*特邀禅师是大本山永平寺和观众交流的桥梁。负责永平寺的全部向导以及柏树关的禅体验。

- 和洋室18间(约40-定额4人)，容纳人数:最多72人
- 一间餐厅(66个座位)、大澡堂、多功能房、小卖部、图书馆
- 入住:14点 退房:10点

#### 咨询: 柏树关开业准备事务所

+81-776-63-1188(平日 8:30 ~ 17:00)  
〒910-1294 福井县吉田郡永平寺町志比(大本营山永平寺内)

#### 交通方式

福井县吉田郡永平寺町志比6-1

#### 电车·巴士

从永平寺胜山线【永平寺口站】乘坐京福巴士【永平寺行】(13分钟)，从终点徒步3分钟路程

从福井站东口乘坐京福巴士【永平寺LINER】(约30分钟)，从终点徒步3分钟路程

#### 汽车

从中部纵贯车道【永平寺参道IC】出发约5公里路程(约10分钟)。

设有住宿者专用免费停车场

#### ●2019年住宿费用一晚两餐付消费税

一室利用人数	2名	3名	4名	小学生	幼儿
基本费用	18,000日元	16,000日元	14,000日元	11,200日元	8,000日元
总计	22,000日元	20,000日元	18,000日元	14,000日元	10,000日元
最高季节	25,000日元	23,000日元	21,000日元	16,100日元	11,500日元

幼儿3岁以上

旺季:7月27日~8月25日(除顶层)、8月31日~11月30日周六、三连休、12月28日~30日

最佳季节:8月3日、10日~17日、24日、12月31日

预约受理:3月中旬开始

官方网站